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Proponowany porządek obrad XL sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

8. Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2020 r. 

9. Ocena funkcjonowania placówek oświaty i wychowania w roku szkolnym 2020/2021. 

10. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2020 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2020r. 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli wydatkowania dotacji przez 

organizacje pozarządowe w 2020r. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

3) wyrażenia zgody na wniesienie przez Miasto Brzeziny wkładu niepieniężnego – 

aportu do spółki Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej Łódzkie sp. z o.o. z siedzibą 

w Radomsku w postaci prawa własności nieruchomości zlokalizowanej w  obrębie 8 

miasta Brzeziny w rejonie ul. Wyszyńskiego,  

4) przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Miasta Brzeziny na lata 2021-2025, 

5) przyjęcia do realizacji aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 

Brzeziny”, 

6) zmieniająca uchwałę Nr XVII/111/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 sierpnia 

2019 r. w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych Spółce z o. o. w 

Brzezinach zadań własnych Miasta Brzeziny z zakresu gospodarki komunalnej, 

zmienioną uchwałą Nr XX/138/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 listopada 2019 

r. i zmienioną uchwałą Nr XXXIII/244/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 26 

listopada 2020 r., 

7) nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa „Jagodowa”), 

8) nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa „Szafirowa”), 

9) nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa „Rubinowa”), 

10)  udzielenia dotacji na sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków - Klasztorze OO. Franciszkanów w Brzezinach przy ul. 

Reformackiej 1. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zakończenie sesji. 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Maślanko otworzył XL sesję Rady Miasta Brzeziny w dniu              

27 maja 2021 r. o godz. 910 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta. Sesja była transmitowana na 

żywo do internetu przez You Tube. 

Następnie poinformował, iż 7 maja br. wpłynęła do Przewodniczącego Rady Miasta rezygnacja 

radnego Romana Koreckiego z funkcji radnego Rady Miasta Brzeziny z powodów osobistych. 

14 maja br. Komisarz Wyborczy w Łodzi wydał postanowienie w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnemu. 
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W związku z powyższym w skład Rady Miasta Brzeziny wchodzi obecnie 14 radnych. 
 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 13 radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Podczas posiedzenia nieobecny był radny Daniel Szymczak. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż wpłynął wniosek Burmistrza o wprowadzenie 

do porządku obrad dwóch dodatkowych projektów uchwał w sprawie: 

1. zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Brzeziny, 

2. zmiany uchwały Nr XXXVIII/286/2021 Rady Miasta Brzeziny z dnia 25 marca 2021r. w 

sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025. 
 

W związku z powyższym porządek obrad XL sesji Rady Miasta przedstawiać się będzie 

następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

8. Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2020 r. 

9. Ocena funkcjonowania placówek oświaty i wychowania w roku szkolnym 2020/2021. 

10. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2020 rok. 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2020r. 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli wydatkowania dotacji przez 

organizacje pozarządowe w 2020r. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2021 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2021–2024, 

3) wyrażenia zgody na wniesienie przez Miasto Brzeziny wkładu niepieniężnego – 

aportu do spółki Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej Łódzkie sp. z o.o. z siedzibą 

w Radomsku w postaci prawa własności nieruchomości zlokalizowanej w  obrębie 8 

miasta Brzeziny w rejonie ul. Wyszyńskiego,  

4) przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Miasta Brzeziny na lata 2021-2025, 

5) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Brzeziny, 

6) przyjęcia do realizacji aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta 

Brzeziny”, 

7) zmieniająca uchwałę Nr XVII/111/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 29 sierpnia 

2019 r. w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych Spółce z o. o. w 

Brzezinach zadań własnych Miasta Brzeziny z zakresu gospodarki komunalnej, 

zmienioną uchwałą Nr XX/138/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 listopada 2019 
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r. i zmienioną uchwałą Nr XXXIII/244/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 26 

listopada 2020 r., 

8) zmiany uchwały Nr XXXVIII/286/2021 Rady Miasta Brzeziny z dnia 25 marca 

2021r. w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2025, 

9) nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa „Jagodowa”), 

10) nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa „Szafirowa”), 

11) nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa „Rubinowa”), 

12)  udzielenia dotacji na sfinansowanie robót budowlanych przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków - Klasztorze OO. Franciszkanów w Brzezinach przy ul. 

Reformackiej 1. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zakończenie sesji. 
 

4.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami: 

- 22 kwietnia zostały ogłoszone wyniki naboru wniosków do Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg 2021. Zadanie przebudowa ciągu dróg w ulicach Świętej Anny i Wodociągowej otrzymało 

dofinansowanie w wysokości 5.619.057,00 zł, 

- 22 kwietnia telewizja Toya nagrała program o ekologii w Brzezinach pt. „Jak to się robi w 

Brzezinach”, 

- 27 kwietnia wraz z zastępcą burmistrza spotkali się z przedstawicielami Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej w Łodzi w sprawie pozyskania środków finansowych na uzbrojenie terenów przy 

ul. Waryńskiego, 

- 29 kwietnia wraz z zastępcą uczestniczyli w spotkaniu w sprawie utworzenia spółki SIM 

Łódzkie w Urzędzie Miasta Radomska, 

- 30 kwietnia spotkała się z wójtem gminy Nowosolna w sprawie przebiegu obwodnicy miasta 

Brzeziny i funkcjonowania linii autobusowej 53 C, 

- 2 maja odbyło się uroczyste podniesienie flagi na maszt przed budynkiem UM Brzeziny i na 

terenie Muzeum Regionalnego w Brzezinach, 

- 3 maja uczczono 230. rocznicę uchwalenia Konstytucji 3 Maja, 

- 4 maja wzięła udział w uroczystościach z okazji Dnia Strażaka, 

- 5 maja odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników TBS w Brzezinach spółki z o.o., 

na którym zostały podjęte uchwały - wprowadzająca Regulamin sprzedaży lokali mieszkalnych 

stanowiących własność TBS w trybie przetargu ograniczonego oraz wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu lokalu w budynku przy ul. Sienkiewicza 6, 

- 7 maja otrzymaliśmy informację, że Miasto Brzeziny otrzymało dofinansowanie na zadanie 

"Budowa wielofunkcyjnego boiska plażowego na Stadionie Miejskim przy ul. Sportowej 1 w 

Brzezinach" w wysokości 70.000,00 zł. Zadanie zakłada budowę boiska plażowego w 

sąsiedztwie kortów tenisowych na stadionie. Obiekt będzie wyposażony w bramki i słupki, 

nawierzchnia boiska będzie wyłożona piaskiem. Powstanie również zadaszona trybuna na około 

50 miejsc siedzących.  

- 11 maja wraz z zastępcą burmistrza spotkali się z prezesem Stowarzyszenia Ja-Ty-My w 

sprawie funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy, 

- 12 maja zastępca burmistrza spotkał się z prezesem BSM w sprawie remontu przyłącza 

kanalizacji deszczowej do budynków BSM (przyłącze włączone do sieci kanalizacji deszczowej 

w ul. Piłsudskiego), 

- 14 maja podpisała dwa akty notarialne: Rep. A Nr  1156/2021 – umowę sprzedaży 

nieruchomości oznaczonych jako działka nr 2066/12 o pow. 709 m² i udziału 1/8 części w 

działce nr 2066/16 o pow. 949 m², położonej w obrębie 7 miasta Brzeziny przy ul. Polnej. Cena 
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sprzedaży 46.330,00 zł netto, 56.985,90 zł brutto oraz 5.450,00 zł netto i 6.703,50 zł brutto. 

Nieruchomości były sprzedane w drodze przetargu ustnego nieograniczonego oraz Rep. A Nr  

1672/2021 – umowę sprzedaży nieruchomości oznaczonej jako działka nr 2350/1 o pow. 1364 

m², położonej w obrębie 8 miasta Brzeziny przy ul. Korczaka. Cena sprzedaży 25.518,00 zł 

netto. (zwolnienie z VAT) gdyż nieruchomość jest przeznaczona w planie zagospodarowania 

pod zieleń nieurządzoną. Nieruchomość była sprzedana w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego, 

- 14 maja zastępca burmistrza uczestniczył w spotkaniu w UM Radomsko w sprawie ustalenia 

ostatecznych zapisów umowy spółki SIM Łódzkie. W spotkaniu brali udział przedstawiciele 

wszystkich miast tworzących spółkę i Prezes Krajowego Zasobu Nieruchomości, 

- 17 maja zastępca burmistrza uczestniczył w spotkaniu Sygnatariuszy Partnerstwa na rzecz 

dostępności, 

- 21 maja otrzymaliśmy informację z Krajowego Zasobu Nieruchomości, że wniosek 

skierowany do Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Miasto udziałów w tworzonej spółce 

SIM w wys. 3,0 mln zł został zweryfikowany pozytywnie i przekazany do BGK z dyspozycją do 

wypłaty, 

-21 maja Miasto złożyło wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Zwiększenie produkcji energii 

ze źródeł odnawialnych na terenie Miasta Brzeziny – Etap II”, w ramach w ramach Osi 

priorytetowej IV Gospodarka niskoemisyjna Działanie IV.1 Odnawialne źródła energii 

Poddziałanie IV.1.2 Odnawialne źródła energii Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020. W ramach przedmiotowego projektu przewidziano 

budowę/montaż infrastruktury służącej do produkcji i dystrybucji energii elektrycznej 

pochodzącej ze źródeł odnawialnych – 200 mikroinstalacji fotowoltaicznych na 

nieruchomościach lub gruncie mieszkańców miasta o mocach minimum:  

a) 4,08 kW dla 74 instalacji;  

b) 6,12 kW. dla 126 instalacji.  

Całkowita wartość projektu – 4.356.230,03 zł, kwota dofinansowania z EFRR – 3.419.782,89 zł.  

Wkład własny będzie pokryty ze środków uczestników projektu. Wyniki naboru przewidziane są 

na czerwiec 2022r. W przypadku uzyskania wnioskowanego dofinansowania planowany termin 

rozpoczęcia robót przewidywany jest na IV kwartał 2022 r. Zakończenie przedsięwzięcia 

zaplanowano na 30.06.2023 r. 

- 25 maja w siedzibie Urzędu Miasta odbyła się konferencja z udziałem Wojewody Łódzkiego p. 

Tobiasza Bocheńskiego i Wicewojewody Łódzkiego p. Krzysztofem Cieciórą w sprawie 

utworzenia spółki Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej i przydziału środków rządowych 3,0 

mln zł na objęcie udziałów w spółce. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Anna Sokołowska pogratulowała Pani Burmistrz ilości pozyskanych środków 

zewnętrznych na inwestycje. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił o przybliżenie działalności SIM-ów - czym będzie zajmować się 

spółka i na jakich zasadach będzie działać. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż  temat działalności spółki omawiany był na wcześniejszych 

sesjach oraz na konferencji, która odbyła się 25 maja br. 

Niemniej jednak wyjaśniła, iż SIM jest inicjatywą, która dąży do budowy tanich mieszkań pod 

najem dla mieszkańców. Miasto złożyło wniosek na utworzenie 142 mieszkań i 8 czerwca br. 

zaplanowano podpisanie aktu notarialnego o powołaniu spółki SIM Łódzkie Sp. z o.o. 

Warunkiem udziału w programie SIM jest partycypacja mieszkańców w kosztach budowy. 
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Mieszkania powstaną na działce miasta, która jako wkład własny zostanie przekazana aportem 

do SIM-u. 
 

Radny dopytał ile miast przystąpiło do SIM -u na terenie województwa łódzkiego? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na terenie województwa łódzkiego do SIM-u przystąpiło 8 

samorządów – miasto i gmina Radomsko, miasto i gmina Bełchatów, Sieradz, Pabianice, 

Piotrków Trybunalski i Skierniewice. Miasto Brzeziny jest największym udziałowcem w tym 

projekcie. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, czy wiadomo kiedy uruchomiona zostanie 

procedura formalna dotycząca "Budowy wielofunkcyjnego boiska plażowego na Stadionie 

Miejskim przy ul. Sportowej 1 w Brzezinach" oraz czy będzie możliwość indywidualnego 

korzystania z obiektu przez mieszkańców? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jesteśmy na etapie przygotowywania projektu. Ustanowiony 

zostanie regulamin korzystania z obiektu, jednak na pewno nie będzie to obiekt komercyjny, 

więc każdy z mieszkańców będzie mógł z niego korzystać. 
 

Radna Anna Sokołowska zapytała, czy spotkanie z wójtem gminy Nowosolna w sprawie 

przebiegu obwodnicy miasta Brzeziny zakończyło się wypracowaniem wspólnego stanowiska? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jesteśmy na dobrej drodze, aby uzyskać z gminą Nowosolna 

oraz gminą Brzeziny konsensus w sprawie budowy obwodnicy, by jak najszybciej doprowadzić 

do powstania obwodnicy. 
 

Radny Przemysław Maślanko poprosił, o rozszerzenie informacji nt. spotkania Sygnatariuszy 

Partnerstwa na rzecz dostępności, w której udział wziął Zastępca Burmistrza. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż spotkanie dotyczyło dobrych praktyk w ramach działań 

podejmowanych na rzecz osób niepełnosprawnych. W tej kadencji planowana jest realizacji 

jeszcze kilku udogodnień dla tej grupy mieszkańców. 
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie złożyli żadnych interpelacji, ani zapytań. 
 

6.  Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynęła odpowiedź na interpelację radnej Ilony 

Redlińskiej i w związku z tym chciałby wiedzieć, czy radna ma jakieś uwagi. 
 

Radna Ilona Redlińska powiedziała, iż złożyła interpelację dotyczącą montażu znaku 

drogowego T-30 prostopadle do krawężnika do ul. Danuty Siedzikówny „Inki” i otrzymała 

nieformalną, jednak pozytywną odpowiedź, za co bardzo dziękuje. 
 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

8.  Ocena funkcjonowania spółek miejskich za 2020 r. 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Sp. z o.o. Janusz Cywiński przedstawił informację nt. 

funkcjonowania spółki za 2020 rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Poinformował, iż spółka za 2020 rok osiągnęła zysk brutto w wysokości 547.343,33 zł (tj. 

448.685,33 zł netto), natomiast strata wody wyniosła 13,41%. Następnie omówił najbliższe 

plany inwestycyjne spółki. 
 

Dyskusja. 
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Na prośbę radnego Dariusza Guzka Prezes ZUK-u nakreślił problemu braku zatwierdzenia 

stawek przez Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie. Powiedział, iż boryka się również 

problem z zatrudnieniem, gdyż wynagrodzenie, które może zaproponować nie spełnia 

oczekiwać potencjalnych pracowników. 

Wyartykułował również, iż w przypadku nie osiągnięcia efektu ekologicznego spółce nie 

zostanie umorzona pożyczka. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała ile procent zadeklarowanych mieszkańców 

podłączyło się do sieci wodno-kanalizacyjnej na ul. Polnej oraz w jakim stopniu zagrożony jest 

zwrot pożyczki i o jakiej kwocie mówimy? 
 

Prezes Janusz Cywiński odpowiedział, iż na ul. Polnej od ul. Okrzei do ul. Dąbrowskiego nie 

podłączyły się 2 zabudowania, natomiast na ul. Dąbrowskiego to już około 8-9 posesji. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Prezes TBS-u Ewa Mądra-Chojka przedstawiła sprawozdanie z funkcjonowania spółki za 2019 

rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, iż spółka zakończyła rok 2020 zyskiem w wysokości 40.278,08 zł. 

Spółka w najbliższym czasie zamierza skupić się na działaniach mających na celu zachowanie 

dodatniego wyniku finansowego poprzez ograniczenie kosztów, ale również zwiększenie 

przychodów poprzez jak najefektywniejsze wykorzystanie majątku spółki. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż prezes Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej Sp. z o.o. w Brzezinach Katarzyna Wijata nie mogła uczestniczyć w posiedzeniach 

komisji oraz dzisiejszej sesji i w związku z tym, prosi, aby radni zadali teraz pytania, a Pani 

prezes odpowie na piśmie. 
 

Pytania: 
 

Radny Dariusz Guzek zwrócił uwagę, iż w przekazanym sprawozdaniu zabrakło informacji  

dotyczącej ilości obiektów przyłączonych do sieci ciepłowniczej na terenie miasta oraz ilości 

wybudowanych metrów sieci ciepłowniczej i w związku z tym prosi o przygotowanie takiej 

informacji. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, czy planowane są w PEC-u zmiany w 

funkcjonowaniu spółki w związku z ciągłymi zmianami prawa dotyczącego ekologii oraz norm, 

które musimy spełniać?  

Zapytała również czym zajmuje się “samodzielny pracownik ds. promocji”, który jest 

zatrudniony na pełny etat oraz jakie osiągnął sukcesy? 
 

9.  Ocena funkcjonowania placówek oświaty i wychowania w roku szkolnym 2020/2021. 

Radny Przemysław Maślanko zaproponował, aby ograniczyć się tylko do zadawania pytań 

dyrektorom placówek oświatowych, gdyż podczas komisji bardzo szcegółowo omawiane były 

wszystkie sprawozdania. 
 

Przewodniczący Rady Miasta odparł, iż jest to informacja nie tylko dla radnych, ale również dla 

mieszkańców i w związku z tym dyrektorzy w kilku zdaniach zobowiązani są do przedstawienia 

sprawozdań z działalności swoich jednostek w roku szkolnym 2020/2021. 
 

Dyrektor Przedszkola Nr 1 w Brzezinach Elżbieta Ostrowska przedstawiła sprawozdanie z 

działalności placówki w roku szkolnym 2020/2021 – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
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Sprawozdanie z działalności Przedszkola Nr 3 w Brzezinach w roku szkolnym 2020/2021 

przedstawiła dyrektor Agnieszka Gazda – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała jak będzie wyglądało w nowym roku 

szkolnym odprowadzanie do przedszkola przez rodziców dzieci 3-letnich, które po raz pierwszy 

pójdą do placówki w przypadku powrotu pandemii i związanych z nią obostrzeń? 
 

“Na jakimkolwiek etapie byłaby pandemia, ja sobie nie wyobrażam, żeby rodzic dziecka 3-

letniego nie przyprowadził go do grupy, oddał pani w grupie i nie wszedł z dzieckiem do 

przedszkola“ – odpowiedziała dyrektor Przedszkola Nr 1. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

P.o. dyrektora Żłobka Miejskiego “Maluch” w Brzezinach Anna Juraś przedstawiła 

sprawozdanie z pracy placówki w roku szkolnym 2020/2021 – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska nie miała żadnych uwag, co do działalności placówki, 

co więcej zwróciła uwagę, iż żłobek ma własną kuchnię, a przygotowywane posiłki są bardzo 

urozmaicone i smaczne. Wszystkie inne placówki oświatowe w mieście korzystają z cateringu. 

W czasie pandemii kadra żłobka szkoliła się w zakresie pierwszej pomocy oraz dydaktyki. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 Michał Gołąbek przedstawił ocenę funkcjonowania 

placówki w roku szkolnym 2020/2021 – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż informację nt. funkcjonowania 

Szkoły Podstawowej Nr 1 oraz Szkoły Podstawowej Nr 2 przedstawi Naczelnik Wydz. ZJ 

Grzegorz Kozieł, gdyż dyrektorzy oraz wicedyrektorzy są członkami komisji egzaminacyjnej. 
 

Naczelnik Wydz. ZJ poinformował, iż dzień dzisiejszy jest ostatnim dniem egzaminów klas VIII 

i w związku z tym dyrektorzy nie mogli dzisiaj przybyć na posiedzenie Rady Miasta. W ich 

imieniu przedstawi informację nt. funkcjonowania szkół w roku szkolnym 2020/2021 – 

informacja w załączeniu do niniejszego protokołu. 

W pierwszej kolejności omówił sprawozdanie z działalności Szkoły Podstawowej Nr 1, a 

następnie Szkoły Podstawowej Nr 2. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 20 minut przerwy. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

W trakcie przerwy radny Krzysztof Sienkiewicz opuścił posiedzenie Rady Miasta. 
 

10. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2020 rok. 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła analizę stanu gospodarki 

odpadami komunalnymi za 2020 rok – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Dyskusja. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jak wygląda procentowo odbiór i zagospodarowanie 

odpadów? 
 

95% w ogólnych kosztach stanowi odbiór i zagospodarowanie, czyli koszty firmy. Nie da się tego 

kosztu rozdzielić, gdyż przetarg ogłaszany jest na odbiór i zagospodarowanie razem – 

odpowiedziała Zastępca Naczelnika Wydz. RI. 
 

Radny Dariusz Guzek powiedział, iż z w/w opracowania wynika, iż koszt usunięcia wszystkich 

odpadów wyniesie około 19,5 mln zł i w związku z tym chciałby zapytać, czy są jakieś 

możliwości pozyskania środków na ten cel i co miasto zrobiło, aby usunąć pryzmę odpadów z 

ul. Łódzkiej 35? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jest to koszt wyliczony w oparciu o stawki obowiązujące 3 

lata temu. Na chwilę obecną, aby pozyskać jakiekolwiek dofinansowanie musi zakończyć się 

postępowanie w Prokuraturze, a ponadto Miasto musi mieć środki na wkład własny. 
 

Zastępca Burmistrza dopowiedział, iż dopiero od niedawna posiadamy decyzję komunalizacyjną 

tej działki, która to jest niezbędnym elementem przy staraniu się o jakiekolwiek 

dofinansowanie. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała na jakim etapie znajduje się postępowanie w 

Prokuraturze w Zgierzu? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż Miasto posiada lakoniczne informacje, iż obie sprawy, 

które toczyły się wokół Spółdzielni Socjalnej zostały połączone w jedno postępowanie, które 

obecnie prowadzi Prokuratura w Zgierzu. W ostatnim miesiącu przeprowadzane były powtórne 

badania całej pryzmy śmieci, pobrano również próbki gleby. Czekamy na dalsze informacje. 
 

Radny Dariusz Guzek dopytał, czy Prokuratura zakazała jakichkolwiek prac na ul. Łódzkiej 35? 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż do momentu pobrania próbek obowiązywał zakaz.                  

W chwili obecnej otrzymaliśmy pozwolenie na prowadzenie prac – niespełna 2 tygodnie temu. 

W przyszłym roku Miasto planuje złożyć wniosek o dofinansowanie na utylizację w/w pryzmy 

śmieci. Istnieje jednak obawa, że wkład własny zablokuje Miastu pełne możliwości finansowe 

działań w przyszłym roku, gdyż szacowany koszt utylizacji najprawdopodobniej przekroczy 25 

mln zł. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2020r. 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2020r. - w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli wydatkowania dotacji przez 

organizacje pozarządowe w 2020r. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Sobińska-Chruścielewska odczytała protokół z 

wyników kontroli wydatkowania dotacji przez organizacje pozarządowe w 2020r. - w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań, ani uwag. 
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13.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

13.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny                   

na 2021 rok  

Skarbnik Miasta Sylwia Guzewicz przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką –                      

w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – „za” 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2021–2024 

Skarbnik Miasta Sylwia Guzewicz przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką –                      

w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – „za” 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 
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5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez 

Miasto Brzeziny wkładu niepieniężnego – aportu do spółki Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej Łódzkie sp. z o.o. z siedzibą w Radomsku w postaci prawa własności 

nieruchomości zlokalizowanej w  obrębie 8 miasta Brzeziny w rejonie ul. Wyszyńskiego 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, czy działki będące przedmiotem uchwały są 

uzbrojone? 
 

Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, iż do działek „podciągnięta” jest woda, istnieje również 

możliwość podłączenia energii elektrycznej oraz kanalizacji. 
 

Radny Dariusz Guzek zapytał, czy wkład własny Miasta w postaci działek o wartości 

2.642.000,00 zł netto zabezpieczy 10% wkładu, o którym wspominała Pani Burmistrz, czy 

trzeba będzie przeznaczyć jeszcze dodatkowe środki na budowę budynków? 
 

Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski odpowiedział, iż Miasto aportem wnosi działkę i 

zobowiązane jest do zapłacenia od niej VAT-u i to jest cały koszt, jaki poniesie nasz samorząd. 

Przyszły najemca chcący po 15 latach wykupić lokal zobowiązany będzie do wniesienia na 

samym początku wkładu w wysokości 10-15%. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Naczelnik Wydz. RI poprosił o wprowadzenie drobnych autopoprawek (w załączeniu do 

niniejszego protokołu), a następnie odczytał treść uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz z autopoprawkami pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – „za” 

3. Dariusz Guzek – „za” 
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4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Miasta Brzeziny na lata 2021-2025 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Następnie poprosił o wprowadzenie kilku autopoprawek, których wykaz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Naczelnik Wydz. RI odczytał treść uchwały, a następnie Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt wraz z autopoprawkami pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – „za” 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  1. – nieobecny podczas głosowania. 
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Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Brzeziny  

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Następnie poprosił o wprowadzenie kilkunastu autopoprawek w załączniku do projektu uchwały 

– wykaz wszystkich autopoprawek w załączeniu do protokołu. 
 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zwrócił uwagę, iż w §2 pkt 3 tj. „Zawarcie 

umowy najmu lokalu, z wyłączeniem najmu socjalnego lokalu  i zamiennego oraz pomieszczenia 

tymczasowego uzależnia się od wpłacenia kaucji zabezpieczającej pokrycie należności z tytułu 

najmu lokalu, przysługujących wynajmującemu w dniu opróżnienia lokalu, w wysokości 12 

krotności miesięcznego czynszu za dany lokal, obliczonego według stawki czynszu 

obowiązującej w dniu zawarcia umowy.” brakuje informacji na następujące pytania: 

– co się dzieje z wkładem, gdy najemca opuszcza lokal?, 

– czy 12-krotność miesięcznego czynszu za lokal jest zabezpieczeniem na 12 czynszów, czy 

jest to wyłącznie  kaucja, a najemca co miesiąc płaci opłatę za użytkowanie lokalu? 

– co dzieje się z pieniędzmi najemcy? 
 

Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, iż jest to kaucja, która podlega zwrotowi po zakończeniu 

najmu socjalnego, natomiast nie jest to zależne od kolejnych wpłat miesięcznych związanych z 

najmem. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że nie jest nigdzie zapisane, że po 

opuszczeniu lokalu przez najemcę wniesiony wkład zostanie mu zwrócony. 
 

Naczelnik Wydz. RI poprosił o zajęcie stanowiska w tej sprawie mecenas Agnieszkę Brocką. 
 

Pani mecenas wyjaśniła, że co do zasady zgodnie z kodeksem cywilnym kaucja podlega 

zwrotowi. 
 

Sekretarz Miasta Grażyna Dziedzic dopowiedziała, iż ustawodawca zabrania przepisywania 

zapisów ustawowych. 
 

Pani mecenas odpowiadając na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Miasta powiedziała, iż w 

treści uchwały, którą Rada Miasta proceduje napisane jest, że ilekroć w uchwale mowa jest o 

ustawie należy przez to rozumieć Ustawę o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 

gminy i zmianie Kodeksu cywilnego, która to z kolei w sprawach nieuregulowanych odwołuje 

się m.in. do Kodeksu Cywilnego. Ponadto w treści ustawy zagwarantowany jest zapis mówiący, 

że znajdują się uregulowania, które w sposób jednoznaczny, nie budzący wątpliwości wskazują, 

że jeżeli w przepisie (tutaj w uchwale) mamy do czynienia z instytucją kaucji zabezpieczającej 

to tym samym w ramach rozumienia Kodeksu cywilnego i przytoczonej przed chwilą ustawy 

znajdującej się w tej uchwale wynika jednoznacznie, że kaucja zabezpieczająca służy 

zabezpieczeniu ewentualnych należności przysługujących wynajmującemu. W związku z tym, 

jeżeli kończy się stosunek najmu i najemca zalega z zapłatą rat czynszowych wówczas w 

oparciu o te stosowne przepisy prawa, które są tutaj przywołane w uchwale, Miasto Brzeziny 

będzie miało prawo dokonać potrącenia zgodnie z przepisami wysokości zaległego czynszu, 

natomiast pozostałą część środków finansowych zobowiązane jest zwrócić zgodnie z przepisami 

w/w ustaw. 
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W sytuacji, kiedy jakaś kwestia uregulowana jest w przepisach prawa, wówczas nie można 

powtarzać tych samych przepisów prawa w uchwale, gdyż zostałoby to zakwestionowane przez 

nadzór. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durański poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Naczelnik Wydz. RI w trakcie odczytywania projektu uchwały z autopoprawkami poprosił o 

kilkuminutową przerwę celem wprowadzenia i skonsultowania z Panią mecenas kolejnej 

autopoprawki w treści procedowanej uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 10 minut przerwy. 
 

Przerwa. 
 

W trakcie przerwy posiedzenie Rady Miasta opuścił radny Adam Durański. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka dokończył odczytywanie projektu uchwały nanosząc 

uzgodnioną w trakcie przerwy autopoprawkę. 

Wykaz wszystkich autopoprawek w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały wraz ze wszystkimi naniesionymi 

autopoprawkami pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji aktualizacji „Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta Brzeziny” 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
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Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVII/111/2019 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych 

Spółce z o. o. w Brzezinach zadań własnych Miasta Brzeziny z zakresu gospodarki 

komunalnej, zmienioną uchwałą Nr XX/138/2019 Rady Miasta Brzeziny z dnia 28 

listopada 2019 r. i zmienioną uchwałą Nr XXXIII/244/2020 Rady Miasta Brzeziny z dnia 

26 listopada 2020 r. 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt pod głosowanie: 
 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 
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6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/286/2021 

Rady Miasta Brzeziny z dnia 25 marca 2021r. w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2021- 2025 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

Wyjaśnił, iż w/w projekt uchwały został przygotowany w związku z wpłynięciem uwag służb 

Wojewody Łódzkiego, do przyjętej 25 marca br. uchwały Nr XXXVIII/286/2021 Rady Miasta 

Brzeziny z dnia 25 marca 2021r. w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025. Uwaga 

dotyczyła tego, iż program został przyjęty na lata 2021-2025, natomiast w działaniach, 

wskaźnikach i realizacji autor projektu uchwały założył czas realizacji jako tylko rok 2021. W 

związku z tym przygotowano projekt uchwały zmieniający zapisy w w/w zakresie. 
 

Radni nie mieli pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Spraw Społecznych? 
 

Członek komisji Przemysław Maślanko poinformował, iż Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika Wydz. ZJ, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt pod głosowanie: 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
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Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (proponowana nazwa 

„Jagodowa”) 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Poinformował, iż w/w projekt uchwały został przygotowany w związku z wpłynięciem wniosku 

mieszkańców tejże ulicy o nadanie jej nazwy „Jagodowa”. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (proponowana 

nazwa „Szafirowa”)  

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Poinformował, iż w/w projekt uchwały został przygotowany w związku z wpłynięciem do 

Urzędu Miasta w dniu 19 kwietnia br. wniosku mieszkańców tejże ulicy o nadanie jej nazwy 

„Szafirowa”. 
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Dyskusja.  
 

Radny Janusz Nowański poinformował, iż podczas Komisji Rozwoju Gospodarczego 

członkowie komisji dyskutowali nad w/w projektem i jednogłośnie stwierdzili, że wskazane 

byłoby, aby sąsiadujące ulice stworzyły w przyszłości osiedle, które będzie można nazwać np. 

Osiedlem Owocowym.  W związku z tym padła propozycja, aby w/w ulicy nadać nazwę 

„Poziomkowa”. Komisja jednogłośnie pozytywnie przegłosowała w/w wniosek. 

W związku z powyższym radny Janusz Nowański zgłosił wniosek formalny o zmianę 

proponowanej nazwy ulicy z „Szafirowej” na „Poziomkową”. 
 

Pozostali radni nie zgłosili żadnych innych uwag, ani wniosków. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek 

formalny radnego Janusza Nowańskiego o nadanie w/w ulicy nazwy “Poziomkowa”. 

Wynik głosowania wniosku: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Wniosek radnego został jednogłośnie przyjęty. 
 

Naczelnik Wydz. RI z uwagi na przyjętą zmianę w nazwie ulicy poprosił o naniesienie 

autopoprawek w treści uchwały – w § 1. pkt 1 dokonano zmiany nazwy ulicy z „Szafirowej” na 

„Poziomkową”, a następnie z § 1. wykreślono cały ust. 2., co spowoduje, że dotychczasowy ust. 

3 będzie teraz ust. 2. 
 

Po odczytaniu przez Naczelnika Wydz. RI projektu uchwały z naniesionymi autopoprawkami, 

Przewodniczący Rady Miasta poddał zmieniony projekt pod głosowanie: 

1. Tadeusz Barucki – „za”  

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy (proponowana 

nazwa „Rubinowa”) 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 
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protokołu. 

Poinformował, iż w/w projekt uchwały został przygotowany w związku z wpłynięciem do 

Urzędu Miasta w dniu 19 kwietnia br. wniosku mieszkańców tejże ulicy o nadanie jej nazwy 

„Rubinowa”. 
 

Dyskusja. 
 

Radny Janusz Nowański powiedział, iż analogicznie do poprzedniej uchwały członkowie 

Komisji Rozwoju Gospodarczego zaproponowali zmianę nazwy ulicy z proponowanej 

„Rubinowej” na „Truskawkową”. Argumentacja była dokładnie taka sama, jak w przypadku 

poprzedniej zmiany. Komisja Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie przegłosowana 

nową propozycję nazwy w/w ulicy. 

W związku z powyższym radny Janusz Nowański zgłosił wniosek formalny o zmianę 

proponowanej nazwy ulicy z „Rubinowej” na „Truskawkową”. 
 

Pozostali radni nie zgłosili żadnych innych uwag, ani wniosków. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek 

formalny radnego Janusza Nowańskiego o nadanie w/w ulicy nazwy “Truskawkowa”.   
 

Wynik głosowania wniosku radnego Janusza Nowańskiego: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Wniosek radnego został jednogłośnie przyjęty. 
 

Naczelnik Wydz. RI z uwagi na przyjętą zmianę w nazwie ulicy poprosił o naniesienie 

autopoprawek w treści uchwały – w § 1. pkt 1 dokonano zmiany nazwy ulicy z „Rubinowej” na 

„Truskawkową”, a następnie z § 1. wykreślono cały ust. 2., co spowoduje, że dotychczasowy 

ust. 3 będzie teraz ust. 2. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Naczelnika Wydz. RI wraz z naniesionymi 

autopoprawkami, Przewodniczący Rady Miasta poddał zmieniony projekt uchwały pod 

głosowanie: 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 
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Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na sfinansowanie robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - Klasztorze OO. 

Franciszkanów w Brzezinach przy ul. Reformackiej 1 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

Wyjaśnił, iż w dniu 23 marca 2021 r. do Burmistrza Miasta Brzeziny wpłynął wniosek Klasztoru 

OO. Franciszkanów w Brzezinach, reprezentowanego przez przełożonego klasztoru o udzielenie 

dotacji w wysokości 20.000,00 zł na roboty budowlane polegające na wykonaniu izolacji – 

północna ściana wirydarza.  
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 
 

Członek Komisji Rozwoju Gospodarczego Marek Matyszczak poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu przez Naczelnika Wydz. RI projektu uchwały, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

1. Tadeusz Barucki – „za” 

2. Adam Durański – nieobecny podczas głosowania 

3. Dariusz Guzek – „za” 

4. Grzegorz Maślanko – „za” 

5. Przemysław Maślanko – „za” 

6. Marek Matyszczak – „za” 

7. Janusz Nowański – „za” 

8. Małgorzata Polewczak – „za” 

9. Ilona Redlińska – „za” 

10. Marieta Rdesińska – „za” 

11. Krzysztof Sienkiewicz – nieobecny podczas głosowania 

12. Dorota Sobińska-Chruścielewska – „za” 

13. Anna Sokołowska – „za” 
 

Wynik głosowania: 

11. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

  2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14. Wolne wnioski i sprawy różne  

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zadała 2 pytania: 

1. Czy wewnętrzna część ul. Św. Anny przy kościele ujęta jest w planie przebudowy ul. 

Św. Anny i Wodociągowej?  

2. Czy dzierżawca terenu na strefie inwestycyjnej zgodnie ustaleniami wybudował drogę 

techniczną? 
 

Pani Burmistrz potwierdziła, iż wewnętrzna część ul. Św. Anny objęta zostanie przebudową. 
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Odpowiadając na drugie pytania Pani Burmistrz poinformowała, iż w chwili obecnej Miasto 

przy udziale Pani mecenas jest na etapie podpisywania porozumienia na wykonanie drogi 

technicznej przez dzierżawcę terenu. Koszt budowy leżeć będzie po stronie dzierżawcy. 
 

Radna dopytała, czy jest realne, aby w/w droga powstała jeszcze w tym roku? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jest to jak najbardziej realne. 
 

Radny Dariusz Guzek poprosił, aby zaktualizować plan miasta i przekazać go służbą 

ratowniczym oraz porządkowym. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zostanie to wykonane. 
 

Radny Janusz Nowański poruszył temat zanieczyszczenia powietrza w mieście oraz planowanej 

inwestycji na strefie inwestycyjnej tj. budowie wytwórni mas bitumicznych.  

Radny poinformował, iż zgłosili się do niego mieszkańcy z tamtego rejonu, aby w ich imieniu 

zadał następujące pytania: 

      1. Czy i kiedy rozpocznie się realizacja w/w inwestycji? 

      2. Dlaczego nie było do tej pory konsultacji społecznych w tej sprawie? 

      3. Czy Miasto ma dostęp do opinii stosownych instytucji? 

Na zakończenie swojej wypowiedzi radny wyjaśnił, iż w/w pytania wynikają z obawy 

mieszkańców, czy planowana inwestycja będzie neutralna środowiskowo. 
 

Zastępca Burmistrza poinformował, iż w środę jeden z przedstawicieli mieszkańców był w tej 

sprawie i poprosił w trybie dostępu do informacji publicznej o stosowne dokumenty. Podczas 

spotkania ustalono, iż w połowie czerwca zostanie zorganizowane spotkanie on-line z 

przedstawicielami inwestora, którzy odpowiedzą na wszelkie pytania i wątpliwości 

mieszkańców. 
 

Radny Janusz Nowański poprosił również o aktualizację numeru telefonu na PSZOK. 
 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że numer zostanie uaktualniony. 
 

Radny Dariusz Guzek poinformował, iż również ma wiele wątpliwości co do braku 

oddziaływania na środowisko i okoliczne posesje planowanej budowie wytwórni mas 

bitumicznych. Zdaniem radnego spotkanie z inwestorem powinno zostać zorganizowane 

znacznie wcześniej, gdyż w chwili obecnej wszelkie wyjaśnienia z jego strony tak naprawdę 

niewiele zmienią. 
 

Pani Burmistrz uzupełniając wypowiedź swojego Zastępcy przypomniała, iż plan 

zagospodarowania przestrzennego na specjalnej strefie inwestycyjnej przyjęty został uchwałą 

Rady Miasta i zakłada przemysł, usługi, w tym przemysł uciążliwy. W związku z tym żadna 

wydana decyzja nie została wydana z naruszeniem przepisów prawa. Działka została sprzedana 

w drodze przetargu nieograniczonego – na co również Rada Miasta wyraziła zgodę, ponadto 

inwestor jest członkiem ŁSE, więc nie może być tutaj mowy o naruszeniu prawa. Zgodnie z 

obowiązującym w Polsce prawem w zakresie ochrony środowiska, szkodliwe oddziaływanie 

mierzone jest w odległości 100 metrów od granicy działki. Jeśli takiego działania nie 

stwierdzono nie ma podstaw do tego, aby mówić, iż decyzja została wydana z naruszeniem 

przepisów prawa. W związku z tym spotkanie z przedstawicielami inwestora wydaje się 

naprawdę dobrym rozwiązaniem, gdyż umożliwi m.in. zdementowanie nieprawdziwych 

informacji krążących wokół w/w inwestycji. 
 

Radny Dariusz Guzek odparł, iż zarówno on, jak i radny Janusz Nowański nie twierdzą, że Pani 

Burmistrz złamała prawo tylko artykułują swoje i mieszkańców wątpliwości odnośnie 

powstania w/w inwestycji, co wydaje się w pełni uzasadnione. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki w imieniu części mieszkańców ul. 

Głowackiego oraz osiedla Kwiatowego powtórnie zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie 

nieoznakowanego przejścia dla pieszych. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zmówiono już znaki i przejście zostanie wkrótce 

zabezpieczone. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poruszył również temat oświetlenia przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych - poprosił, aby albo zamontować na słupach oświetlenie albo całkowicie  

zdemontować słupy. 
 

Istnieje bardzo duża szansa, że zostanie tam „powieszone” oświetlenie ledowe... gdyż miasto 

dysponuje 9 odzyskanymi lampami, które będzie chciało zagospodarować – odpowiedziała Pani 

Burmistrz. 
 

Radny Janusz Nowański na wstępie pochwalił inicjatywę budowy parku linowego na stadionie 

miejskim, niemniej jednak wyraził również swój niepokój, co do zbyt bliskiego usadowienia 

krawężników betonowych od miejsca, gdzie kończy się spadek „piramidy pajęczynkowej”.               

W związku z tym apeluje, aby w przyszłości pomyśleć o zabezpieczeniu tego miejsca. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż jest to cenna uwaga i na pewno zostanie przeanalizowana, 

niemiej jednak w parku linowym obowiązuje regulamin korzystania, który należy bezwzględnie 

przestrzegać. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska dopytała, czy dobrze pamięta, że w/w regulamin 

obowiązuje użytkowników od 4 do 14 lat? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w regulaminie mowa jest o użytkownikach w wieku od 5-14 

lat. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 
 

Na zakończenie tego punktu Przewodniczący Rady Miasta złożył najserdeczniejsze życzenia 

pracownikom Urzędu oraz radnym z okazji obchodzonego dzisiaj Dnia Samorządowca.                   

Do życzeń przyłączyła się Pani Burmistrz, która poinformowała również, iż w najbliższym 

czasie wystąpi do Przewodniczącego Rady Miasta o zwołanie sesji nadzwyczajnej dotyczącej 

SIM-u. 
 

15.  Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XL sesji Rady Miasta Brzeziny, Przewodniczący 

Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął posiedzenie o godz. 1432 . 
 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „XL sesja Rady Miasta Brzeziny z 27.V.2021r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=bijuiP7nWi4. 

 

 

Przewodniczący Rady 

 Grzegorz Maślanko 


